



姓名: 何永刚
职务: 创始合伙人
邮箱: heyonggang@highking.com.cn
电话: 010-81963666
传真: 010-67251388

Name: Yonggang He
Position: Founding Partner
Mailbox: heyonggang@highking.com.cn
Phone: 010-81963666
Fax: 010-67251388

教育背景

中国人民大学法学学士。

专业经历

1987年8月开始律师执业。1993年获得证券律师资格,担任北京市律师协会民法专业委员会委员。曾先后执业于明华律师事务所、国浩律师集团事务所、博景泓律师事务所。

执业领域及专长

何永刚律师1993年获得中华人民共和国司法部和中国证券监督管理委员会核准的证券执业资格,先后参与了数十家公司重组和上市的律师业务。何永刚律师在多年的执业工作中,曾先后为百余家企事业单位、公司、社会团体担任法律顾问并代理仲裁和诉讼。参与过大型银团贷款项目的谈判和起草合同,先后为二十余家银行和非银行金融机构提供法律服务。曾为多个房地产项目提供法律服务。主要业务涉及起草和修改合同、进行资信调查和欠款清收、审查法律文件和出具法律意见书、代理诉讼和仲裁等。2001年曾经参与协助中央金融工委对厦门远华案中涉及银行资产的清理工作,为银行系统挽回二亿多元的经济损失。

何永刚律师在十余年的律师执业生涯中积累了丰富的工作经验,业绩突出。何永刚律师在执业中恪守律师的职业准则,本着诚信、专业及高效的宗旨为客户提供优质的法律服务,得到客户的高度评价。

工作语言

中文 英文

Education

Bachelor of Law, Renmin University of China.

Professional Experience

Attorney He started practicing as a certified attorney in 1987. He obtained the Qualification of Securities Practice in 1993 and is a member of the Civil Law Committee of Beijing Attorneys Association. Before joining Highking as a partner, he practiced at Minghua Law Office, GRANDALL Law Group and Bojinghong Law Firm.

Practice Areas

Attorney He obtained the Qualification of Securities Practice, approved by the Ministry of Justice of the People's Republic of China and the China Securities Regulatory Commission, in 1993. He has helped dozens of corporations in reorganization and IPO. Attorney He has practiced as legal counsel for more than one hundred enterprises, companies, and communities, and represented his clients in litigation and arbitration. He served as legal counsel for dozens of commercial banks and participated in negotiations and contracts drafting in international syndicate loans. He has participated in several real estate projects to provide legal services. His practice area involves the drafting and revision of contracts; credit investigation and collection of debts; legal documents review and offering legal opinions; and litigation and arbitration. Attorney He assisted the State Financial Committee on the liquidation of Xiamen Yuanhua Corporation in 2001 and retrieved two hundred million yuan of economic losses for his commercial banks' clients.

Attorney He has accumulated rich experience in his career of more than twenty years, and his achievements have been outstanding. He abides by the professional ethics of attorneys, and provides high quality legal services to his clients. He practices law with integrity, professionalism and efficiency, and receives high evaluation from his clients.

Language Skills

Mandarin and English